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Z a m y š l e n í 
Travička zelená, to je moje po-těšení, travička zelená, to je mo-je peřina… tak se zpívá v jedné písničce, kterou jsme se učili už  v mateřské škole. Však to také ještě ve dvacátém století byl uži-tečný přírodní produkt. Výborné krmivo v čerstvé i sušené podo-bě, jehož využití, jak ve stájích, či třeba v králíkárnách, vytvářelo skutečné bioprodukty ať už v podobě mléka či masa.  A ne-bylo ani třeba pátrat po zemi původu. Dnes je tráva leda zdro-jem zisku pro výrobce různých sekaček, či jiných zahradních strojů. Však také není města či vsi, kde by se od časného jara neozývaly. Tráva mizí, vznikají trávníky.  Ale co s plochami, kte-ré nikomu nepatří? Leda obci či silnicím. Kdo ty poseká? Kdysi to dělali místní, zvláště, když se vy-platilo chovat nějakou tu kozu či králíky a když bylo i dost sil. Ale  ubývá zvířectvo a hlavně síly dobrovolných a nezištných pra-covníků. A tak jsou místa, kde tráva roste a roste a z palouků plných bylin se stávají místa pl-ná ostřice a jiných plevelů. Jako třeba v Zámělíči. Nové zrcadlo na křižovatce už nebude pomalu ani vidět. Kdo tady má veřejná prostranství vlastně na starosti ? Technické služby? Silnice? Prav-da, příkopy vysekávají větší či menší stroje, Ale taková obluda zdaleka všude nedosáhne. Ně-kdo namítne, že by si to měli dě-lat místní sami, když jim to vadí. Ale proč? A navíc – jak už bylo řečeno na začátku, mladí mají jiné zájmy a těm, kteří to dělá-vali celá léta zcela dobrovolně a bez nároků na odměnu, dochá-zejí síly. A pak – všichni platíme přece daně do stejné pokladny, tak proč by měly být hezké je-nom Poběžovice? Hurá! Že by se potrefená husa ozvala? Nebo, že poběžovičtí radní budou potřebovat hlasy? Ale ne. Nechci být zlomyslná. Travnaté plochy v Zámělíči, kte-ré se rozkládají kolem křižovatky na Srby, jsou posekány!! A to ještě dřív než vyšlo nové Pobě-žovicko. Díky - hlavně za všech-ny zde bydlící starousedlíky, dnes již důchodce. Doufám jen, že se "akce sečení trávy na obecních pozemcích i mimo Po-běžovice,“ bude ještě do konce léta dle potřeby opakovat. 

V úterý 8. dubna 2014 se vydal pě-vecký sbor ČERVÁNEK ZŠ Poběžo-vice opět na Krajskou přehlídku dětských pěveckých sborů do Rokycan, aby se zde pokusil obhá-

jit svoje loňské senzační zlato. Tentokrát se sešlo na přehlídce 23 sborů rozdělených do 5 různých kategorií. Po loňském úspěchu se náš sbor ještě o něco rozrostl a je 

pravda, že jsme tak mohli předvést náročnější repertoár, který, i podle mého názoru, chytl za srdce divá-ky, ale i porotu. Možná, že právě tato skutečnost přispěla k tomu, že jsme kromě zlatého pásma přivezli i něco víc. Každoročně totiž odbor-ní porotci vybírají ze všech uděle-ných zlatých pásem v jednotlivých kategoriích pouze jednoho absolut-ního vítěze soutěže, který repre-zentuje Plzeňský kraj na Celostátní přehlídce dětských pěveckých sbo-rů, letos konané v Uničově. Je to čestný titul a může ho získat sbor pouze jednou za dva roky. Absolut-ním vítězem letošního ročníku pře-hlídky se stal dětský pěvecký sbor ČERVÁNEK Poběžovice :-)! Těžko dokážu slovy vyjádřit svoji radost, používám radši velký úsměv a ob-rovskou gratulaci. Děkuji svým dě-tem i všem těm, kdo nás v naší činnosti podporují – škole, rodičům a všem našim posluchačům.  Jitka Svobodová (sbormistryně) 

Naše MŠ se, stejně jako ZŠ, dne 2. dubna 2014, zapojila do akce „Světový den porozumění autis-mu“. V tento den jsme všichni přišli do školky v modrém oblečení, a každá třída si udělala několik mod-rých fotografií, s libovolným námě-tem. Podmínkou byla pouze MOD-RÁ barva. Tyto fotografie jsme pak poslali asociaci APLA ČR, pomáhají-cí lidem s autismem, která vyhlási-la soutěž „O nejlepší fotku v mod-rém“. V soutěži se sešlo 250 foto-grafií, které posuzovali fotografové a členové asociace APLA. Soutěžilo se ve dvou kategoriích. První nesla název „Svět je modrý“ a druhá „Skupiny v modrém“, a právě v této kategorii se naše fotografie s názvem „Květina“ – MODŘENEC, umístila na krásném 2. místě.  Do akce jsme se zapojili, proto, že se snažíme integrovat děti s pos-tižením do naší mateřské školy a víme, jaké problémy takový život přináší. Nová budova mateřské školy poskytuje ideální podmínky pro začlenění dětí s postižením do běžného vzdělávacího proudu. Je bezbariérově řešená, a odbornou péči zajišťují učitelky s dokon-

čeným, nebo probíhajícím vysoko-školským vzděláním v oboru před-školní a speciální pedagogiky. Spo-lupracujeme s Pedagogicko-psy-chologickou poradnou a Speciálně pedagogickým centrem v Horšov-ském Týně a Plzni.  V souvislosti s akcí „Modrý den“ proběhlo na naší školce divadelní představení dětí ze ZŠ a OŠ Hor-šovský Týn z Praktické školy jedno-leté. Pod vedením Mgr. Marcely Je-řábkové, asistentky pedagoga Len-ky Vaňkové, a za kytarového do-provodu pana Lahody, nám zahráli pohádku „Jak kašpárek zachránil princeznu“. Tato pohádka byla ukázkou projektové integrované výuky na praktické škole v uč-ňovském oboru, kam dochází děti s postižením. Nadšení a radost dětí z toho, že malým „školkáčkům“ mohou ukázat, co už umí, zane-chalo velmi silný zážitek i v nás, učitelkách.  Modrý den všechny děti, učitelky i rodiče doslova nadchl, a tak jsme před Velikonočními svátky s ba-revnými dny pokračovali. V rámci „Barevných projektových dnů“ jsme si vymysleli Červený den pro 

zdraví, Zelený EKO den a Žlutý po-znávací den. Červený den se nesl v duchu sportu, a přesto, že nám počasí nepřálo, jsme si sportu užili dost i ve třídách. Zelený EKO den byl opět v duchu deště, ale využili jsme jej přípravou na Velikonoce. Žlutý den jsme se všichni vydali do našeho města. Navštívili jsme slu-žebnu Policie ČR, Knihovnu a věno-val se nám starosta města Mgr. Hynek Říha. Ve všech barevných dnech probíhala soutěž o největší množství barevného oblečení a do-plňků. Bodovalo se oblečení dětí, rodičů, prarodičů i sourozenců. Každá třída si vyhodnotila své vítě-ze, a kolektiv zaměstnance. Bez-konkurenční vítězkou kolektivu se stala paní uklízečka Miloslava Jed-ličková s počtem 59 barevných ku-sů oblečení za tři dny.  Po příjemném barevném dubnu, nás čekají poslední dva měsíce školního roku. V květnu se pojede-me podívat do partnerské školy ve Furth im Wald, navštívíme kamará-dy v první třídě ZŠ Poběžovice, a v červnu se rozloučíme s našimi předškoláky.  Za kolektiv MŠ Bc. Lenka Pekárová. A chci poděkovat ještě jednou. A to hlavně Janě Podskalské. A to za její činnost týkající se zdejší jedinečné památky -  hradu - zámku Ronšperk. Pro jeho zá-chranu dělá skutečně, co se dá. Nejen, že shání prostředky na jeho znovuzrození, ale hlavně, že si dokáže získat spolupracov-níky, a to i hlavně mezi, dnes tak pomlouvanou mladou gene-rací. Kéž jí vydrží síly a nadšení a nedá se odradit různými (pře-devším poběžovickými) skeptiky! Jano, vím, že Vaší oblíbenkyní je paní Micuko, neberte si ale za příklad vše z jejího života a zů-staňte Poběžovicím věrná!    MŠ  

Volnočasový klub při Základní škole v Poběžovicích, kurzy proti zadlu-žení, školní dohledová služba, za-hájení služeb pro ohrožené rodiny s dětmi, ale i oprava budovy zá-kladní školy, víceúčelové sportovní hřiště, či nové menší byty. To vše může 

být v Poběžovicích zřízeno na zá-kladě čerstvě dokončeného Strate-gického plánu sociálního začleňo-vání. Celý Strategický plán sociálního za-čleňování je zveřejněn na webové stránce města Poběžovice: www.pobezovice.cz. 

Veřejnost se může s dotazy, připo-mínkami a návrhy obracet na Mgr. Michala Kandlera (Agentura pro so-ciální začleňování při Úřadu vlády ČR), a to: na telefon č. 725 818 430 nebo na e-mailovou adresu:  kandler.michal@vlada.cz stránka 1 



 

   Výběr z usnesení 102. jednání RM Poběžovice, ze dne 23.4.2014 
♦ RM bere na vědomí oznámení Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ČR, že při zadávání veřejné zakázky „Modernizace MŠ Poběžovice - Stavební práce,“ v užším řízení, jehož oznámení bylo v Informačním systému o veřejných zakázkách uveřejněno dne 7.6.2011 pod evidenčním číslem 60061009, neshledal důvody pro zahájení správního řízení z moci úřední. 
♦ RM bere na vědomí informaci o průběhu přípravy zadávací dokumentace pro výběrové řízení na poskytovatele refinancování úvěrů města, s plovoucí úrokovou mírou, a ukládá starostovi předložit dokument ke schválení v ZM. 
♦ MR ukládá starostovi a místostarostovi připravit návrh změny směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu tak, aby byl v souladu s aktuálně platnou legislativou. 
♦ RM doporučuje ZM schválit pořízení nového Územního plánu sídelního útvaru Poběžovice. 
♦ RM schvaluje předložené rozpisy neinvestičních příspěvků města Poběžovice na jednotlivé účty Mateřské školy Poběžovice a Základní školy Poběžovice, které jsou pro příspěvkové organizace závazné. 
♦ RM stanovuje pro čerpání rozpočtu Mateřské školy Poběžovice a Základní školy Poběžovice v roce 2014 tyto zásady: 1. převody finančních prostředků mezi jednotlivými účty  nad 10.000.-Kč lze provést pouze s předchozím souhlasem RM; 2. nákup zboží a služeb nad 20.000.-Kč podléhá před-chozímu schválení RM.   
♦ RM ukládá svým příspěvkovým organizacím, Mateřské škole Poběžovice a Základní škole Poběžovi-ce, povinnost předložit Radě města Poběžovice přehled čerpání svých rozpočtů k 30.6.2014 a k 30.11.2014, a to ihned po zpracování účetních podkladů k daným termínům s tím, že následně bude provedena k uvedeným datům veřejnosprávní kontrola příspěvkových organizací. 
♦ RM schvaluje účetní výkazy  (Rozvahy a Výkazy zisků a ztrát včetně příloh) příspěvkových organi-zací Mateřská škola Poběžovice a Základní škola Poběžovice, za rok 2013. 
♦ RM bere na vědomí předloženou informaci o hospodaření města k 31.3.2014. 
♦ RM bere na vědomí vynucenou změnu smlouvy o půjčce akcií firmy CHVAK, a.s., Domažlice a uklá-dá starostovi ji předložit k opětovnému projednání v ZM. 
♦ RM schvaluje navrženou trasu autobusové linky č. 400202 Klenčí pod Čerchovem - Poběžovice - Horšovský Týn, Oplotec tak, jak ji předložil Krajský úřad Plzeňského kraje, odbor dopravy a silnič-ního hospodářství. 
♦ RM bere na vědomí informaci firmy POVED, s.r.o., avizující chystané změny v železničních jízdních řádech pro rok 2014/2015 a ukládá tajemníkovi vypsat všechny chystané změny na tratích Poběžo-vice - Staňkov a Poběžovice - Domažlice (Planá u ML), aby s nimi mohli být včas seznámeni všichni poběžovičtí občané a mohli se k dané situaci vyjádřit. 
♦ RM souhlasí s provedením terénních úprav u pozemku p. Václava Kohouta, Šitboř č.p. 54, Poběžo-vice, kde hodlá travní povrch nahradit ve vjezdu do garážového stání na pozemku p.č. 145/2 zám-kovou dlažbou o rozloze cca 28 m2, a to na jeho vlastní náklady. 
♦ RM bere na vědomí žádost manželů Heleny a Ladislava Bočka, Šitboř č.p. 2, Poběžovice o odkoupe-ní části pozemku p.č. 502/5 v k.ú. Šitboř, ale vzhledem k tomu, že ze žádosti není zcela patrné o jakou část pozemku se jedná, ukládá starostovi zajistit provedení místního šetření za účelem přes-né specifikace požadovaného pozemku. 
♦ RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti IV-12-0007842/VB/1 s firmou ČEZ Distribuce, a.s., Děčín, spočívající v uložení zemního kabelového vedení NN na pozemku p.č. 947/1, pro elektrickou přípojku k pozemku p.č. 1140, p. Vlastimila Musila ve Větrné ulici, za jedno-rázovou úplatu 1200.-Kč bez DPH, a pověřuje starostu jejím podpisem. Výběr z usnesení 103. jednání RM Poběžovice, ze dne 5.5.2014 
♦ RM bere na vědomí oznámení MěÚ Domažlice, odboru výstavby a územního plánování o společném jednání o návrhu územního plánu Vlkanov a vyhodnocení vlivů územního plánu Vlkanov na udržitel-ný rozvoj území, které se uskuteční 5.6.2014 ve 12.00 hodin ve velké zasedací místnosti MěÚ Do-mažlice, nám. Míru č.p. 1, Domažlice. 
♦ RM schvaluje fyzickou likvidaci majetku města Poběžovice, v účetní hodnotě 20.133,70 Kč (u sprá-vy), u MKIS Poběžovice v účetní hodnotě 10.800.-Kč a u JSDHO Poběžovice v účetní hodnotě 143.818,23 Kč, vše v souladu s návrhy na fyzickou likvidaci majetku, předloženými jednotlivými inventarizačními komisemi v rámci periodické inventarizace majetku k 31.12.2013. 
♦ RM schvaluje záměr města prodat část pozemku p.č. 664/172, o výměře 1286 m2, p.č. 664/173, o výmě-ře 2884 m2, p.č. 664/177, o výměře 1298 m2, p.č. 664/166, o výměře 1152 m2, p.č. 664/39, o výměře 2305 m2, p.č. 664/165, o výměře 6 m2, p.č. 664/178, o výměře 19 m2, p.č. 1076/1, o výměře 571 m2, vše dle KN, v k.ú Poběžovice u Domažlic. 
♦ RM schvaluje Směrnici č. 1/2014 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, která nabývá účinnosti dne 6.5.2014 a ruší Směrnici č. 1/2012 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 
♦ RM bere na vědomí nabídku Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, na bezúplatný převod pozemku p.č. 513/14, dle KN v k.ú. Poběžovice a ukládá starostovi předložit ji k projednání v ZM. Výběr z usnesení 104. jednání RM Poběžovice, ze dne 19.5.2014 
♦ RM bere na vědomí nabídku firmy TRUKAD, Šitboř na dodávku dvou dřevěných garážových oken typu EURO, pro bytový dům v Masarykově ulici č.p. 202, za cenu 8.700.-Kč a ukládá správci bytového fondu zajistit výrobu a osazení uvedených oken. 
♦ RM schvaluje zadání vyhotovení přípravné dokumentace pro akci „Šitboř - kanalizace,“ firmě CHVAK, a.s., Domažlice, za cenu 25.000.-Kč a pověřuje starostu uzavřením příslušné smlouvy. 
♦ RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene IV-12-0007844/007 s firmou ČEZ Distribuce, Děčín, spočí-vající ve zřízení a přístupu ke kabelovému vedení NN a elektrorozvodné skříni na městském pozemku p.č. 385/2 v k.ú. Poběžovice a pověřuje starostu jejím podpisem. 
♦ RM doporučuje ZM schválit záměr města prodat pozemek p.č. 706/7 v k.ú. Šitboř, o výměře 243 m2, druh pozemku ostatní plocha, neplodná půda. 
♦ RM schvaluje příspěvek Sdružení rodičů, přátel a dětí Základní školy Poběžovice ve výši 75.-Kč na rodinu a rok a jeho využití na nákup odměn a podporu kurzů a akcí ZŠ podporovaných SRPDŠ.  

 

Panorama  
u d á l o s t í 

Když Zastupitelstvo města Poběžovice na svém 27. zasedání dne 27.3.2014 schválilo rozpočet města na rok 2013 a v něm část-ku, vyčleněnou na rekonstrukci dětského hřiště,  vedení města ihned oslovilo několik firem, aby podaly nabídky. Z šesti došlých nabídek pak byla vybrána pro realizaci re-konstrukce hřiště firma Bonita Group servi-ce, která dokázala dodávku a montáž her-ních prvků realizovat 23. května 2014. Pracovníci služeb města předtím vybagro-vali a odvezli starý písek a skryli asi 30 cm země, aby v této ploše mohly být instalo-vány herní prvky a následně dovezen nový betonový písek, který bude sloužit v okolí herních zařízení jako dopadová plocha. 
 

Vedení města se dohodlo na tom, že jarní úklid místních komunikací ve městě svěří firmě AZS 98 Plzeň, která vlastní potřebné zametací zařízení. V rámci úklidu bylo opa-kovaně zameteno i Spojenecké náměstí, aby se zde pokud možno snížila prašnost. 

 Již v měsíci dubnu byla dokončena fasáda jižní a západní zdi na domu č.p. 24 ve Slo-vanské ulici (Vinotéka) a zároveň tam byl vybudován letní přístavek s posezením na nově položené zámkové dlažbě. 

Nebezpečnou, propadlou kanalizační šach-tu v Ohnišťovicích opravili pracovníci Slu-žeb města Poběžovice. Po vyklizení ji celou vybetonovali a osadili ji klasickým vpust-ním rámem s mříží. 

stránka 2 

P O Z V Á N K A Na premiéru filmu „CESTA VEN,“ která se  uskuteční v pondělí 2. června od 17:00 hodin v kině v Poběžovicích – VSTUP ZDARMA Přijďte se podívat na celovečerní český film Cesta ven scenáristy a režiséra Petra Václava, který je v rámci prestižní přehlídky nezávislých filmů uve-den na MFF v Cannes 2014. Cesta ven je příbě-hem mladé ženy, která bojuje o obyčejně šťastný život navzdory materiálním problémům a pocitu opovržení. Cesta ven se natáčela v reál-ném pro-středí na Ostravsku a do hlavních rolí byli obsaze-ni neherci, což filmu dodává autentickou atmosfé-ru a nezpochybnitelnou vypovídací hodnotu. Do českých kin byl poprvé uveden 29. května a v Poběžovicích proběhne slavnostní premié-ra. Projekci filmu pořádá Lokální partnerství Poběžovice, s jehož zástupci bude probíhat po skončení filmu diskuze. 

SDH Poběžovice   zve občany v sobotu 31.5.2014 na  Dětský den 
který se uskuteční na škvárovém hřišti od 15.00 hodin. Kromě pestrého programu pro děti bude k vidění  i hasičská technika. Více informací na plakátech.  

 Občerstvení zajištěno! 



 

Dne 13.5.2014  byl  umístěn u bý-valé kotelny v Mariánské ulici (vedle hotelu Hubertus)  kontejner na použitý textil, obuv, plyšové hračky a jiné textilní odpady z domácnosti.   Co můžete do kontejneru odložit: 
• oděvy všeho druhu bez materiálového rozlišení (silon, bavlna, vlna) včetně zipů a knoflíků, svetry, ko-šile, kalhoty, kabáty, kože-šinové a kožené oděvy, py-žama, trička, rukavice, po-nožky 
• ručníky, žínky 
• záclony, závěsy 
• peřiny, polštáře, deky, spa-cí pytle (péřové, dutá vlák-na, atd.) 
• povlečení, ubrusy 
• předložky (koupelnové, WC) 
• boty, brusle, lyžařské boty (páry je třeba svázat tka-ničkami) 

• kabelky, aktovky, opasky 
• plyšové hračky  Věci odkládejte do kontejneru čis-té, neznečištěné olejem nebo bar-vami, pokud možno  v igelitových taškách nebo pytlích. Neodkládejte použitý textil mimo kontejner, fir-ma bude pravidelně jednou týdně obsah vyvážet. Všechny věci  jsou určeny k vytřídění – některé budou využity k původnímu účelu, jiné k dalšímu zpracování, recyklaci nebo konečné likvidaci. Z výtěžku bude firma při-spívat určitou částkou městu a  okresní charitativní  organizaci.  Prosíme o udržová-ní čistoty a pořád-ku u kontejneru a respektování výše uvedených poža-davků na  odpady, pro který je  kon-tejner určen.                                                                                 Odbor výstavby a životního prostředí 

V zimních měsících tohoto roku ur-čitě mnohým neunikla pozornosti   výzva k podpoře našeho nejmohut-nějšího památného stromu „Lípa u hřbitova“ v anketě, vyhlašované každoročně Nadací partnerství  - Strom roku.  Mezi dvanáctkou fina-listů, které vybrala letos odborná porota se umístila i naše poběžovic-ká lípa. O pořadí stromů v této  skupině jsme už ale museli rozho-dovat sami svými hlasy. Hlasování bylo zpoplatněno a výtěžek soutěže  lze použít na výsadby a ošetření stromů nebo vytvoření propagač-ních materiálů s tématem stromu (brožura, informační cedule, nauč-

ná mapa atd.)      Naše lípa se díky všem zasla-ným hlasům umístila na skvělém třetím místě !      To přineslo Městu Poběžovice   z této veřejné  sbírky finanční část-ku 15.000,- Kč, určenou na ošetře-ní nebo výsadbu. Protože finalistka soutěže Strom roku „Lípa u hřbito-va“ byla nedávno odborně ošetře-na, včetně výměny bezpečnostní vazby v koruně stromu, bylo roz-hodnuto, že  se finanční částka vy-užije na ošetření jiné dřeviny. Volba padla na mohutný a krásný dub  v Krátké ulici v Poběžovicích, jehož  ošetření už je velmi potřebné a  

znamená komplexní opatření s cílem zabezpečit dlouhodobou funkci a perspektivu stromu s udržením jeho dobrého zdravotní-ho stavu, vitality a provozní bez-pečnosti. Ošetření bude provedeno odbornou firmou do konce června letošního roku. Odbor výstavby a životního  prostředí MěÚ Poběžovice 

nadace partnerství 
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Dne 13. 4. 2014 se mladí hasiči vy-dali získat odznaky odbornosti - pre-ventista, preventista junior, stroj-ník a strojník junior. Vyjížděli jsme již v 8:00 naším nově opraveným Čavdárkem za deštivé-ho počasí od hasičské zbrojnice. Kolem půl deváté jsme již stáli v areálu bývalých kasáren v Domažli-cích, kde se zkoušky konaly. Nutno říci, že v komisi byla kromě činovní-ka okresu Domažlice Petra Ouřady i naše vedoucí MH Vlaďka Kopecká, pro kterou to byla velká premiéra na tak důležitém postu. Čas pokročil, vykouklo sluníčko a nejdříve se uchýlili k písemným tes-tům Tomáš Prajzent, který skládal odbornost strojníka a Lukáš Tichá-ček, který ač je tento rok stále ještě členem mladšího družstva, si troufl na odbornost Preventista. Testy do-padly nad očekávání dobře, jedna chybička je u obou kandidátů zane-dbatelná. Pan Ouřada se proto ani nemusel uchýlit k doplňujícím otáz-kám.  To ale již přišli na řadu naši nejmla-dší. Postupně chodili k ústnímu po-hovoru tito kandidáti - Barča Kukač-ková, Kája Rada, Tomáš Merta, Ku-ba Kliner a Honzík Anderle. Všichni trpěli ze začátku hroznou trémou, ale po chvilce se rozpovídali a od-pověděli na většinu doplňujících otázek. Vzhledem k tomu, že se jednalo o družstvo, které vede člen-

ka komise, nebylo zde místo pro úlevy. Jaké bylo naše překvapení, když jeden po druhém zkoušku ab-solvovali. Celkové snažení tedy dopadlo tak-to: Barča Kukačková je nově pre-ventista junior a strojník junior, To-máš Merta je preventista junior, Honzík Anderle preventista junior, Tomáš Prajzent preventista a stroj-ník, Kuba Kliner preventista junior, Kája Rada preventista junior a Lu-káš Ticháček je preventista junior a preventista. Výsledky dopadly mnohem lépe než minulý rok, kdy dva členové našeho teamu zkouškami neprošli. Letos jsme si reputaci snad napravili! Zá-věrem bychom chtěli hlavně podě-kovat všem kolegům-kamarádům, kteří se zasloužili o opravu našeho autobusu Čavdárka, díky němuž můžeme zase pohodlně cestovat všichni pohromadě a děti z něj mají opravdu velkou radost. Za dnešní doprovod také děkujeme J. Kukač-kovi, který nás všechny bezpečně dovezl, kam jsme potřebovali. 

Plzeňský kraj a Ministerstvo životní-ho prostředí vyhlašují společnou výzvu k podávání žádostí o poskyt-nutí dotace na podporu výměny starých kotlů  na pevná paliva za nové typy kotlů na pevná  paliva 3 a 4 emisní třídy s auto-matickým dávkováním,  pří-padně akumulační nádobou nebo plynové kotle na zemní plyn. 
 Příjem žádostí  - od  26.5.2014 10.00 hod. Ukončení příjmu žádostí do 30.6.2014 16.00 hod. nebo  do vyčerpání alokace určené pro da-nou výzvu. Pro tuto výzvu je alokováno 20.000.000,- Kč Žádost se podává ve dvou krocích: 1. krok:  Podání elektronické žádosti v aplikaci eDotace, která je dostupná  na internetovém por-tálu Plzeňského kraje. Žádost zís-ká tímto podáním registrační číslo. Před podáním elektronické žádosti je nutné zřízení uživatel-ského účtu v aplikaci eDotace. 2 krok: Žadatelé, kteří již podali elektronickou žádost a bylo jim přiděleno pořadové číslo, doru-čí podepsanou písemnou žá-dost se všemi náležitostmi a 

povinnými přílohami v obálce do 5 pracovních dnů od přidě-lení pořadového čísla na Kraj-ský úřad Plzeňského kraje .  Žádost se podává poštou (rozho-duje podací razítko) nebo osobně v úředních hodinách v podatelně krajského úřadu. Případným zájemcům doporučuje-me důkladně se seznámit s výzvou,  směrnicemi a dalšími podklady pro administraci žádosti, kde jsou uve-deny všechny potřebné informace, přesná metodika a formuláře a co nejdříve učinit první krok žádosti. Vše nalezneme na webových stránkách  h t t p ://dota ce . p l z en sky-kraj.cz.  nebo na stránkách  http://www.plzensky-kraj.cz  dotace životního prostředí.                                                        Podpora se nevztahuje na výměny kotlů realizované před datem 26. 5. 2014. Podporovaný kotel musí být záro-veň v době realizace akce uveden v průběžně aktualizovaném Sezna-mu výrobků a technologií (SVT) do-stupném na webových stránkách Státního fondu životního prostředí ČR http://registrace.nzu2013.cz/np/vyhledavani-vyrobku/ Odbor výstavby a ŽP, MěÚ Poběž. 

Veškerému lidskému chápání se vymyká založení černé skládky ne-celého půl metru vedle silnice Po-běžovice - Meclov, za obcí Zámělič. Nějaký ignorant zde vyhodil dva pytle plné starého molitanu a ple-chovou desku, rovněž polepenou molitanem. Že už by bylo pro pa-chatele obtížné jet i do lesa u oh-

nišťovické zastávky ČD, kde vzni-kají opakovaně nové černé skládky, které musí město na své náklady li-kvidovat, a tak se svého bordelu zbavil jednoduše tady? 

Poběžovice:  
červen: 4.6., 18.6., 
červenec: 2.7., 16.7., 30.7. 
Ostatní obce:  
červen: 3.6., 17.6., 
červenec: 1.7., 15.7., 29.7. 

Při velmi vydařené 2. Noci kostelů v Poběžovicích všechny přítomné nadchl program, ve kterém kromě Mše slova akolyty Karla Krutiny a ko-mentované prohlídky kostela s Mgr. Marií Špačkovou, vystoupila s krásný-mi písněmi Daniela Hrubá ze Srb a pražská skupina Bran, která předsta-vila staré bretaňské lidové tance. 

Svaz postižených civilizačními chorobami, základní organizace Poběžovice zve širokou veřejnost  na  SENIORSKÉ  ODPOLEDNE 

 které se bude konat 25.6.2014 od 14.00 hodin v sálu hotelu  Hubertus v Poběžovicích. 
 K tanci a poslechu zahraje MELODY CLUB z Postřekova. 
 Vstupné dobrovolné. Vítáni jsou rovněž nesenioři! 
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Dne 18. května 2014 proběh-lo v Domažlicích na stadionu "Střelnice" závěrečné kolo hry Plamen, které pro nás bylo zátěžovou zkouškou snad ve všech ohledech. Proč tomu tak bylo? Začnu z pohledu vedení mladých hasi-čů. Jak jsem již dříve psal, hra Plamen se skládá z něko-lika disciplín, které jsou roz-děleny do tří bloků. Prvním blokem je podzimní část, kdy závodníci běží závod požár-nické všestrannosti. Přibližně v polovině dubna začíná jarní kolo závodem v požárním útoku CTIF, zkouškami odbornosti a nyní bylo ko-lo závěrečné, kde mladí hasiči měří své síly ve štafetách (4x60 m), po-žárních dvojic a 400 m s překážkami CTIF a nakonec v požárním útoku. Jelikož počet mladých hasičů v na-šem kroužku není takový, abychom mohli poskládat jedno družstvo mla-dších a jedno družstvo starších žáků, rozhodli jsme se dát v tomto ročníku šanci všem a nemůžeme tím pádem doufat v dobrý výsledek. Ten ale pro nás není v tomto případě důležitý, lepší je, když si pokud možno všichni zazávodí a mají tím pádem motivaci pro další činnost. Dopadlo to tedy tak, že na ZPV běželo jedno družstvo starších a jarní část absolvovalo jed-no družstvo mladších.   V neděli jsme se tedy rozjeli s poci-

tem, že si jedeme zdravě zazávodit a že není co ztratit. Složení našeho družstva bylo následující: Lukáš Ti-cháček, Barča Kukačková, Kuba Kli-ner, Kája Rada, Tomáš Merta, Hon-zík Anderle a Terezka Marešová, kte-rá chodí do našeho kroužku teprve 14 dní. Musím podotknout, že jen co jsme začali závodit, tak začalo pršet a opravdu vydatně pršelo až do ve-čera. To bylo tou další zkouškou. Há-ďata se však, jako správní hasiči, vo-dy nezalekla a bojovala až do konce! 14 dní před závody jsme trénovali, jak počasí dovolilo. A jelikož dovolilo málo, tak jsme si stačili zopakovat pouze štafety a to ještě v rychlosti. Požární útok jsme proto z důvodu bezpečnosti vypustili. Jak celé naše snažení dopadlo? Musím říct, že nad očekávání. Děti udělali vždy to, co jsme od nich očekávali. Celkově jsme skončili v tomto ročníku šestí, což je o jedno místo lepší, než minulý rok.  Největší dík proto patří našim mla-dým svěřencům, protože obzvláště v této jarní části odvedli své ma-ximum.  Další, neméně velké podě-kování patří vedoucí mladých hasičů, Vlaďce Kopecké, která by se i přes přípravu na mateřské povinnosti nej-raději rozkrájela. Děkujeme také Jar-dovi Kukačkovi a Oldovi Motyčkovi za řidičský um a dále Honzovi Ne-choďdomů, který se se mnou zhostil, i ve velice nevlídném počasí, role rozhodčího. Děkujeme všem, kteří nás podporují!                   MK 

UPOZORNĚNÍ 
Místní poplatek:   

   za odpady 
je splatný do 

 30.6.2014. 
 
  Poplatky se hradí  v pokladně  MěÚ Poběžovice. 

    Dne 8. května 2014  uplynuly smutné čtyři roky, co nás navždy opustila naše maminka, babička  a prababička, paní Vlasta Frantová z Poběžovic. 

Vzpomíná dcera s rodinou.  Dne 8. července 2014 vzpomeneme dvanáctého smutného výročí, kdy nás navždy opustil pan Josef Franta z Poběžovic. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Stále vzpomínají děti  s rodinami. 
   Tolik jsi život miloval a chtěl tu s námi být, osud však krutý byl  a nenechal Tě žít. Neplačte, že jsem odešel ten klid mě přejte, jen v srdci věčnou vzpomínku na mne si uchovejte. 
 Dne 19. června 2014 uplyne  3. smutný rok, kdy nás navždy opustil milovaný manžel, otec, dědeček, kamarád a přítel pan Ing. 

Zdeněk Fišer 
 
 
 
 
 
 
 

Stále vzpomínají  a nikdy nezapomenou manželka, dcera  a syn s rodinou. 
 Děkujeme všem, kdo v tento den vzpomenou s námi. 

   Dne 20. května 2014 uplynulo 7 let,  kdy nás opustil pan Vít Brabec z Poběžovic.          Kdo ho znal, vzpomene, kdo ho měl rád, nezapomene. Stále vzpomínají  manželka a děti s rodinami. 
   Odešel jsi tam,  kam chodí každý sám, jen dveře vzpomínek jsi nechal dokořán. Kdo Tě znal vzpomene, kdo Tě měl rád nezapomene. 
 Dne 25.6.2014 uplyne 8 let od chvíle, kdy nás opustil pan 

Václav Frček 
 
 
 
 
   Stále vzpomínají synové a dcery s rodinami. 



Vážení spoluobčané, již několik let žijeme v hospodářské recesi, která mimo jiné vyžaduje maximální úspory ve všech oblas-tech společenského života. Různá úsporná opatření se nevyhnula ani oblasti veřejné dopravy osob a to zvláště dopravy železniční, která je dlouhodobě ztrátová a musí být proto dotována jednotlivými kraji. V návrhu jízdního řádu Českých drah pro rok 2014/2015, který na-jdete i na www.pobezovice.cz je mnoho změn, týkajících se nám nejbližších tratí a to jsou železniční tratě Planá – Domažlice a Poběžo-vice – Staňkov. Tyto změny jsou zdůvodňovány nízkým, či stále kle-sajícím počtem přepravovaných osob, tudíž nižším ziskem z vybí-raného jízdného a vyšším „ekono-mickým propadem,“ který musí Pl-zeňský kraj dotovat.  

K připravovaným změnám by se měli vyjádřit především ti, kterých se bezprostředně týkají, tedy obča-né, využívající pravidelně osobní železniční přepravu. Své námitky, návrhy a podněty ve vztahu k návrhu nového JŘ ČD mohou po-sílat na e-mailovou adresu:  tajemnik@pobezovice.cz nebo do-ručit v písemné podobě přímo do podatelny MěÚ Poběžovice. Prosí-me jen o přesné formulování námi-tek, kterých spojů se týkají a jaký je váš návrh jejich nového znění. Neadresné a nekonkrétní námitky, či náměty nebudou mít při rozho-dování o případných změnách ná-vrhu JŘ valnou hodnotu.  Vaše námitky a náměty, poda-né nejpozději do 16. července 2014, budou v MěÚ Poběžovice sbírány, přehledně zpracovány a v řádném termínu (28. červenec 

2014), stanoveném k podání námi-tek odeslány s vyjádřením města Poběžovice zpracovateli jízdního řá-du, firmě POVED, s.r.o., Plzeň. Vysvětlení k navrženým jízd-ním řádům poskytl městu je-jich zpracovatel, firma POVED, Plzeň: Pro Poběžovice jsou rozhodné tratě 182 Staňkov - Poběžovice a 184 Domažlice - Planá u Mar. Lázní, které jsou obě zpracovány ve zjed-nodušené tabulkové podobě na: www.poved.cz  Co se obecně týče změn dopravní-ho řešení v regionu, vzhledem k striktně nastavenému rozpočtové-mu rámci Plzeňského kraje pro příští rok je navrženo zachová-ní osobní dopravy v úseku trati 182 Staňkov - Horšovský Týn pouze o víkendech, což je uve-deno ve výše zmíněném odkazu na 

zjednodušený jízdní řád trati 182 (zde je v souběhu značné množství spojů veřejné linkové dopravy). Si-tuace je však řešena tak, že Pobě-žovice by neměly přijít o spojení s Plzní a jsou navrženy těsnější pří-pojové vazby mezi tratěmi 180 a 184 v železniční stanici Domažlice. U spojení Poběžovice - Horšovský Týn a Domažlice - Poběžovice ne-předpokládá stávající návrh snížení rozsahu spojení, ba naopak mírné zkvalitnění obsluhy.  V případě jakýchkoli dalších nejas-ností či neporozumění tabulkám mne neváhejte kontaktovat. S přáním hezkého dne Pavel Purkart externí pracovník POVED s. r. o. Plzeňský organizátor veřejné do-pravy, Nerudova 25, 301 00 Plzeň. Integrovaná doprava Plzeňska www.poved.cz  
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